
 

 

 

Fråga till Kommunstyrelsens ordförande Hans Lindberg: 

 

Vad är S lägsta möjliga godtagbara bud 

för Scharinska villan? 

Till Umeå kommunfullmäktige 

2016-01-21 

 

Med Socialdemokraternas fördjupade samarbete med Moderaterna så 

verkar utförsäljningar av gemensam kommunal egendom fortskrida i 

rasande takt. På Anders Ågrens (M) fråga på decemberfullmäktige om 

utförsäljning av Scharinska villan svarade Hans Lindberg (S) att ärendet 

skickats till MEX (Mark och Exploatering), första steget i en förestående 

försäljning.   

 

Först svek (S) och (M) studenterna genom att dra undan mattan för 

kårens möjlighet att behålla Scharinska villan som kårhus. Ni frångick 

det ursprungliga löftet mellan staten och kommunen att Umeås studenter 

ska kunna driva Scharinska villan som kårhus till förmånliga villkor. När 

studenterna tvingats på reträtt så står det nyrenoverade kulturminnet 

tomt, vilket majoriteten anser öppnar upp för försäljning.  

 

(V)år uppfattning är att om Scharinska försvinner ur allmänhetens ägo 

förloras en unik möjlighet att utveckla gemensam verksamhet i viktiga 

signum-byggnader i kommunens fastighetsbestånd. V vill inte att vackra 

signum-byggnader förbehålls Umeås resursstarka elit.  

 

Med försäljningen av lokstallarna i färskt minne ställer sig Vänsterpartiet 

frågande till om Socialdemokraterna ännu diskuterat hur lågt bud ni kan 

tänka er att acceptera i ivern för att sälja ut gemensam kommunal 

egendom och om det spelar någon roll hur köparen tänkt använda 

fastigheten. 

 

Vänsterpartiet frågar därför: 

 

- Vad är lägsta möjliga godtagbara bud för Scharinska villan? 

 

- Kommer det att ha någon avgörande betydelse hur köparen vill 

använda fastigheten? 

 

 

Ulrika Edman 

Vänsterpartiet
 


